
Naše potraviny na TA3 - téma ekoschém

Na čo slúžia ekoschémy? Aký finančný balík pre tento účel bude vyčlenený? Čo všetko budú musieť
poľnohospodári splniť, by hospodárili udržateľnejšie k životnému prostrediu? 

V relácii TA3 Naše potraviny odpovedal výkonný podpredseda SPPK Andrej Gajdoš. 

Reláciu si môžete pozrieť TU. 

 

https://www.ta3.com/relacia/25436/nase-potraviny-z-30-augusta

